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            בס"ד
 
 

 לפרסום 07/06/15פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 

 מוטי חמבי, זאב סימן טוב, חגי מאיר, סימור לברט , יצחק בסל,  נוכחים : 
 לילך צלניק. 

 
 מזכיר הישוב.   -משה באסה 

 
 2016צו מיסים 

 
ת עליה של תעריפי  בהתאם למכתב של אגף הגבייה במועצה ובו הנחיות משרד הפנים מוצעת בזא

 .1.27%בשיעור של    01/01/16 -ל  01/01/15  –הארנונה מ  
 

 הצבעה 
 . 2016אושר פה אחד ע"י הועד המקומי צו המיסים לשנת 

 
 )בקשה לשינוי ת.ב.ע. נקודתי(  תכניות משה קרוואני

 
 מגרשים.  2 –מ"ר ל   600בקשתו לחלק מגרש של  –מעלה לדיון הנושא שוב   -לילך  

 
 בקש לא להשתתף בדיון וגם לדעתי סימור גם לא צריך להשתתף . מ -יצחק בסל 

 
 אני רק יושב פה לא משתתף. -סימור 

 
 בגלל שירדנה בנתה ככה צריך לדפוק אותו את קרוואני?  -לילך  

 
 זה יוצר בעיות חניה.  -מוטי 

 
 חניה זה לא שיקול , לא עושים כלום למי שיש לו יחידה לא חוקית.  -לילך  

 
חניות והוא    2ש לנו אפשרות להגדיל מלאי התושבים וזה באופן חוקי כל יח' י -יצחק בסל 

מ"ר רק פה לא   500יח' על  2מבקש ללכת בדרך הראשית, ממילא בכל הישוב מותר  
 נרשה? 

 
  2מציעה לאשר למשה קרוואני שינוי ת.ב.ע נקודתי לפיו יהיה ניתן לבנות על מגרשו   -לילך  

 יח' דיור. 
 

 הצבעה  
 בעד  2
 נגד  2
 נמנע  1
 לא השתתפו )בסל וסימור(  2
 

 ההחלטה לא עברה 
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 לילך עזבה הישיבה **
 

 )מטפלות(  תנאי עבודה ושכר מעון יום
 

 הציג הצעה שגובשה ע"י חגי, רוחמה ומשה מצ"ב ההצעה להעלאת שכר המטפלות.  -משה
 

 ההצעה 
 אושרה פה אחד 

 
מנהלת המעון רוחמה. בדקתי במקומות אחרים והשכר הרבה יותר גבוה  מעלה נושא שכר   –חגי  

 . 10%-מציע להעלות לה השכר ב
 

 החלטה 
 ברוטו. 10%חגי ומשה קיבלו מרחב מחייה של ייקור עד 

 
 מרכז מסחרי 

 
עידכן על פגישה עם יזם המרכז המסחרי ששוקל לתכנן רק על המגרש שלו בגלל העיכוב   -בסל 

 שנלך ביחד למשרד הפנים. במשרד הפנים , סוכם 
 

 העתקת מזכירות, נשקייה ודואר 
 

מציע להעביר מבנה הפיצריה כמזכירות וגם את הדואר למגרש הריק ליד גן חרצית ואת   -בסל 
 ליד הבוסטר והמעון. מבנה הנשקיה 

הכוונה לפנות המזכירות לאחר בניית המרכז המסחרי ממגרש זה ליד גן חרצית והועד  
 מתחייב לענין זה. 

 
 הצבעה  

 הצעת בסל התקבלה ברוב קולות 
 

 חניה להורדת פועלים ביציאה 
 

 מסביר הצעה של מוטי ליצור מפרץ אחרי השער )ביציאה מימין(.  -בסל 
 

 מדובר בעבודת טרקטור + אספלט.  -משה 
 

 הצבעה 
 אושר פה אחד 

 
 מדרגות בית כנסת  

 
 בתי הכנסת . מדרגות של ₪ בשיפור בטיחותי  5,000מציע לסייע לעמותת מקב"ץ בסך  -בסל 

 
 הצבעה 

 אושר ברוב קולות )סימור נגד( 
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 יחידות משנה 
 

מציע לחייב יח' משנה באגרת שמירה בכפוף לתקדים המשפטי ובכפוף לייעוץ משפטי    –מוטי 
 מחייקין )+ליידע המועצה(.

 
 הצבעה 

 אושר פה אחד 
 

 בת שירות לאומי 
 

 מעדכן בנושא  -יצחק בסל 
 

 סף )הצללה( אושר להעלות נושא נו
 

 הצללה 
 

מציע לאשר בהפרש שנותר מגן האלה להצליל את משחקי המיני ובכל   -זאב סימן טוב
 ₪ מקרן מבנ"צ.  70,000מקרה גן האלה + משחקי המיני לא יעברו את  

 
 הצבעה 

 אושר פה אחד  


